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Javaslat a Szekszárdi Kerékpáros Sportegyesület működéséről és terveinek bemutatásáról 
 
 
 
 

Tisztelt Humán Bizottság! 
 
 
A Bizottság a 2015. évi munkatervébe napirendjére tűzte a városi sportegyesületek 
tevékenységére vonatkozó beszámolókat. A mellékletben olvasható a Szekszárdi Kerékpáros 
Sportegyesület szakmai beszámolója, valamint a jövőre vonatkozó terveinek bemutatása. Az 
ülésen az egyesület képviselője meghívottként jelen lesz, ahol lehetőség nyílik további 
kérdések megvitatására. 
 
Kérem a Tisztelt Bizottságot szakmai beszámoló megtárgyalására és határozathozatalra. 
 

 

Szekszárd, 2015. szeptember 16. 

 

 

Csillagné Szánthó Polixéna 

   Humán Bizottság elnöke 
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Határozati javaslat 
 
 
 

Tárgy: Beszámoló a Szekszárdi Kerékpáros Sportegyesület működéséről és terveinek 
bemutatásáról 
 
 
 

1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Humán Bizottsága a 

Szekszárdi Kerékpáros Sportegyesület szakmai beszámolóját elfogadja. 

 

2. A Bizottság megköszöni az egyesület eddig végzett munkáját és a jövőre vonatkozó 

tervek megvalósításához sok sikert kíván. 

 

3. A Bizottság felkéri a Szekszárdi Kerékpáros Sportegyesületet, hogy a jövőre 

vonatkozóan is keressen pályázati lehetőségeket működésükhöz, illetve 

rendezvényeik szervezéséhez. 

 

 

Határidő: 2015. szeptember 21. 
 

Felelős:  Csillagné Szánthó Polixéna HB elnök 
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1.számú melléklet 

Szekszárdi Kerékpáros S.E.  
2014. év szakmai beszámolója 

 
A téli felkészülést (uszoda, kondi, futó edzések) követően 2014. március legelején sikerült 
külföldi edzőtáborral kezdenünk a versenyszezont; a helyszín ezúttal az Isztriai félsziget volt. 
A társaság vegyes volt, hiszen más városból is csatlakoztak hozzánk, így a 7 napos felkészülés 
eredményesnek nevezhető. 
A szezon gyakorlatilag a már évek óta megszokott módon kezdődött: a kicsiknek Tamási, a 
nagyoknak Pécsi kupa. Ezt követte a Félsziget kupa, ahol már mindannyian rajthoz álltunk. A 
szokásos hazai versenyek mellett (nagyságrendileg 20 verseny) két szerb futamra is 
kimentünk, melyek mindegyikén sikeresek voltunk. Válogatott szinten Istlstekker Zsolt és Ács 
Vince volt érdekelt: Csehországban és Ausztriában képviselték az országot. Mindkettőjükről 
elmondható, hogy a tisztességes helytállás szintjét teljesítettek. 
 
Az egyesületünk legfontosabb eredményei a 3 db OB aranyérem (Istlstekker Zsolt és Kiss 
Balázs révén), továbbá a két ezüstérem és két bronzérem. Ezen kívül fontos kiemelni a Novi 
Sad-on és Szabadkán megszerzett elsőségünket, de sportolóink győzni tudtak pl. a Félsziget 
kupán, az Elektrolit kupán, Mórahalmon és nem utolsó sorban a Szekszárd GP-n, vagy a 
Gemenc Kupán. 
 
Egyesületünkhöz ezúttal is csatlakoztak olyan kerékpárosok, akiknél nem a versenyzés volt a 
fő célkitűzés, sokkal inkább a szabadidő kellemes eltöltése, a kerékpározás öröme. Velük is 
tudtunk foglalkozni heti gyakorisággal.  
Szervezési feladatokat is elláttunk bőven, hiszen a nyári Balatoni táborozás mellett két 
kiemelt versenyt is megrendeztünk, illetve szakmai segítséget adtunk hozzá: ezek a 
Szekszárd GP és a Gemenci Nagydíj voltak. Mindkét eseményről elégedetten távoztak a 
résztvevők és a városunkról is pozitív véleményeik voltak. 
 
2015-ben szintén legfőbb célunk, hogy minél több eseményen vegyünk részt, illetve 
eredményesen is szerepeljünk. Ennek érdekében továbbra is heti 5-6 alkalommal zajlanak az 
edzéseink, ahol a sportolók 2-4 óra közötti időt töltenek a kerékpáron. A tavaszi edzőtáboron 
már túl vagyunk, ahogy a versenyek jó részén is, szerencsére sikerekkel a hátunk mögött. Az 
idei évben még hátra van a legfontosabb országúti bajnokság, majd még a saját versenyünk 
is – a Szekszárd GP.  
 
Szekszárd M.J.V. 2014. évi támogatását ezúton is köszönjük és bízunk benne, hogy továbbra 
is méltón képviselhetjük városunkat! 
 
  Tisztelettel: 
 
     Steig Gábor 
     S. E. elnök 
 
Szekszárd, 2015. június 10. 
 

 
  
 


